
Želví rod z Kobylis v roce 2019

Jelikož náš jediný skřítek navštěvuje pravidelně pionýrské schůzky svého oddílu Lvíčata na Praze 8, naše 
rodová činnost se výrazně omezila.

Každoročně jezdíme na týdenní dovolenou do Těnovic u Spáleného Poříčí, kde pobýváme s dalšími členy 
LLM (Náhlíkovi) a pořádáme zde svůj výročák. Na něm našemu skřítkovi udělujeme korálky za předchozí 
rok. Momentálně jich má 42 a titul Dřevař.

V srpnu jsme také využili nabídky přátel k pobytu v údolí u Křivoklátu, který jsme si společně prohlídli 
a prošli okolí.

V říjnu jsem se jako zástupce rodů zúčastnila volební sněmu LLM ve Velkých Pavlovicích. 
Domluvila jsem se s Wičanhpi, šéfredaktorkou časopisu Woodcraft na pravidelných příspěvcích – nápady 
na výpravy. 

Poslední říjnový víkend jsme si udělali výlet na hrad Nižbor a procházku přilehlými lesy. 

V prosinci jsme chodili pravidelně bruslit na otevřené kluziště nedaleko metra Ládví.


